

Title (en)
Bracelet fastener.

Title (de)
Armbandverschluss.

Title (fr)
Dispositif de fermeture d'un bracelet.

Publication
EP 0466656 A1 19920115 (FR)

Application
EP 91810554 A 19910711

Priority
CH 234790 A 19900713

Abstract (en)
The bracelet fastener according to the invention comprises a first piece (1) consisting of a base plate (10) beneath one or more posts (11, 12), the said first piece being inserted in one or more holes (32, 33) in the two superposed bracelet sides (30, 31), and a second tubular piece (2) surrounding the two bracelet sides (30, 31) and whose upper face (20) is equipped with a longitudinal slot (21) in which a notch (23) is intended to receive the end of a post (12). <??>The fastener system according to the invention has the advantage of simplifying the manufacture of the bracelet and preventing any wear or damage to the said bracelet during use. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le dispositif de fermeture d'un bracelet selon l'invention comprend une première pièce (1), constituée d'une plaque de base (10) surmontée de un ou plusieurs tenons (11,12), ladite première pièce étant introduite dans un ou plusieurs trous (32,33) des deux brins de bracelet (30,31) superposés, et une seconde pièce tubulaire (2) venant entourer les deux brins de bracelet (30,31) et dont la face supérieure (20) est munie d'une fente longitudinale (21) dans laquelle une encoche (23) est destinée à recevoir l'extrémité d'un tenon (12). Le système de fermeture selon l'invention a l'avantage de simplifier la fabrication du bracelet et d'éviter toute usure ou endommagement dudit bracelet à l'usage. <IMAGE>

IPC 1-7
A44B 11/22; A44C 5/20

IPC 8 full level
A44B 11/22 (2006.01); **A44C 5/18** (2006.01); **A44C 5/20** (2006.01)

CPC (source: EP US)
A44B 11/22 (2013.01 - EP US); **A44C 5/2071** (2013.01 - EP US); **A44D 2211/02** (2013.01 - EP US); **Y10T 24/40** (2015.01 - EP US);
Y10T 24/403 (2015.01 - EP US); **Y10T 24/4033** (2015.01 - EP US)

Citation (search report)
• [A] US 4233712 A 19801118 - HORST THOMAS A, et al
• [A] US 3209423 A 19651005 - JEAN-VICTOR CATTIN
• [A] US 3088184 A 19630507 - ERNST BITTNER
• [A] FR 1376719 A 19641031 - TRANSFORMATIONS DE L ELASTIQUE
• [A] US 1543399 A 19250623 - KEMP SMITH HERBERT
• [A] FR 1363383 A 19640612
• [A] CH 328836 A 19580331 - REINHARD MAURICE [CH]

Designated contracting state (EPC)
CH DE FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)
EP 0466656 A1 19920115; EP 0466656 B1 19940601; DE 69102218 D1 19940707; DE 69102218 T2 19941110; JP H0686706 A 19940329;
JP H0736767 B2 19950426; US 5189763 A 19930302

DOCDB simple family (application)
EP 91810554 A 19910711; DE 69102218 T 19910711; JP 19851791 A 19910712; US 72814491 A 19910710